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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
20/33493-45 Linda Merethe Harbo-

Haase 

 

Behandles av Møtedato 
Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 
 

Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022 

Utvalgleders forslag til vedtak: 
 

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes 
slik den foreligger 

 

1. Sammendrag og konklusjon 
Vedlagt oversendes protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. 
november 2022 for godkjenning. 

 

 

Ole André Eriksen 
leder Tofte lokalsamfunnsutvalg 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Protokoll Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 
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Møteprotokoll 
 

Tofte lokalsamfunnsutvalg 

Dato Tid Sted 
23.11.2022 18:00 – Skriv sluttid Tofte innbyggertorg 

 

Møtet ble ledet av Ole Andre Eriksen. 

Innkalte:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Ole Andre Eriksen  
Nestleder Frantz Jørgensen  
Utvalgsmedlem Elin Solberg  
Utvalgsmedlem Nora Eriksen  
Utvalgsmedlem Albert Loki Einarsson  
Utvalgsmedlem Tone Merethe Andreassen  
Varamedlem Frode Stub Andresen Utvalgsmedlem Lotte Frost 
 

Forfall:    

Utvalgsmedlem Lotte Frost   

 

Fra administrasjonen: 

Avdelingsleder Synnøve Osmundsen og hussjef Live Solum Ugstad 

Det var ingen merknader til innkallingen. 
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Saker til behandling 

34/22 Godkjenning av protokoll fra møte 26. oktober 2022 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 34/22 
 

Utvalgleders forslag til vedtak:  

 

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes 
slik den foreligger. 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes slik den 
foreligger. 

[Lagre vedtak]  

 

 

35/22 Lokalsamfunnsutvalg - møteplan 2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 35/22 
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 42/22 
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 37/22 
 

Forslag til vedtak: 

 

Saker til behandling

34/22 Godkjenning av protokoll fra møte 26. oktober 2022

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
23.11.2022

Saksnr.
34/22

Utvalgleders forslag til vedtak:

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes
slik den foreligger.

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes slik den
foreligger.

[Lagre vedtak]

35/22 Lokalsamfunnsutvalg - møteplan 2023
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3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg
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37/22

Forslag til vedtak:
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1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i 
2023: 

For Tofte lokalsamfunnsutvalg – 

onsdag 11. januar, 8. februar, 15. mars, 19. april og 24. mai  

For Heggedal og Slemmestad lokalsamfunnsutvalg – 

torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai  

 

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00 

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i 
2023: 

For Tofte lokalsamfunnsutvalg – 
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torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai  

 

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00 

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 
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Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i
2023:

For Tofte lokalsamfunnsutvalg -

onsdag 11. januar, 8. februar, 15. mars, 19. april og 24. mai

For Heggedal og Slemmestad lokalsamfunnsutvalg -

torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00
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[Lagre vedtak]  

 

36/22 Handlingsprogram 2023-2026 - lokalsamfunnsutvalgenes 
høringsuttalelser 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 36/22 
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 43/22 
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 38/22 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

1. Lokalsamfunnsutvalgt har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026: 

• xx 
• xx 

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse. 

 

Behandling 

Følgende innspill ble enstemmig vedtatt som uttalelse: 
- Lokalsamfunnsutvalget fremmer følgende innspill som også ble fremmet i 2021: 
o Pkt. c) Tofte ungdomsskole/gode møteplasser for ungdom i hele området. Legge inn 

tillegg om behov for takoverbygg på ungdomsskolen sitt uteområde. 
o Pkt. d) Gjentas slik det står formulert da det fortsatt mangler permanente løsninger. 

Mangler bl.a. toaletter i Holmsbu og Rødtangen. 
o Pkt. f) Gjenta og ta med sentrum i tillegg til havnene. 
o Punkt om skiløypene  
- Ønsker at tildelingen til gjennomføring av seniorprosjektet ved innbyggertorgene 

opprettholdes. 
- Notatet med innspill for brannstasjon og samfunnshus. 

 
Innstilling/Vedtak  

1. Lokalsamfunnsutvalget har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026: 

• Asker sør trenger møteplasser for ungdom og det må satses på å styrke 
samarbeidet mellom alle aktørene som jobber for ungdom. Uteområdet 
ved Tofte ungdomsskole er mye brukt som samlingssted for lokal 
ungdom. Her må gymsalen ved skolen istandsettes slik at denne kan 

[Lagre vedtak]

36/22 Handlingsprogram 2023-2026 - lokalsamfunnsutvalgenes
høringsuttalelser

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
23.11.2022
24.11.2022
24.11.2022

Saksnr.
36/22
43/22
38/22

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Lokalsamfunnsutvalgt har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026:

• xx
• xx

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse.

Behandling

Følgende innspill ble enstemmig vedtatt som uttalelse:
Lokalsamfunnsutvalget fremmer følgende innspill som også ble fremmet i 2021:

o Pkt. c) Tofte ungdomsskole/gode møteplasser for ungdom i hele området. Legge inn
tillegg om behov for takoverbygg på ungdomsskolen sitt uteområde.

o Pkt. d) Gjentas slik det står formulert da det fortsatt mangler permanente løsninger.
Mangler bl.a. toaletter i Holmsbu og Rødtangen.

o Pkt. f) Gjenta og ta med sentrum i tillegg til havnene.
o Punkt om skiløypene

Ønsker at tildelingen til gjennomføring av seniorprosjektet ved innbyggertorgene
opprettholdes.
Notatet med innspill for brannstasjon og samfunnshus.

lnnstillingNedtak

1. Lokalsamfunnsutvalget har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026:

• Asker sør trenger møteplasser for ungdom og det må satses på å styrke
samarbeidet mellom alle aktørene som jobber for ungdom. Uteområdet
ved Tofte ungdomsskole er mye brukt som samlingssted for lokal
ungdom. Her må gymsalen ved skolen istandsettes slik at denne kan
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brukes som et sted hvor ungdom kan samles også til aktiviteter 
innendørs. Her kan det utvikles mulighet for ulike egenorganiserte 
aktiviteter. Det må bygges takoverbygg på ungdomsskolen sitt 
uteområde. 

• Bevilgningene til tilrettelegging for økt friluftsliv må økes. Ved 
utfartsområdene i Asker sør må det komme på plass permanente 
løsninger for toaletter og søppelhåndtering, samt merking av turstier og 
parkering. Det bemerkes særskilt at det mangle toaletter i Holmsbu og 
Rødtangen. 

• Det må bevilges/organiseres økte ressurser til rydding og 
søppelhåndtering i sommersesongen i sentrum og havnene i Asker sør. 

• Som en del av arbeidet med harmonisering av tilbudet må lysløypene i 
Asker sør også driftes og vedlikeholdes av kommunen på linje med 
Asker nord. 
 

• Asker sør og Tofte har siden sammenslåingen av kommunen i 2020 vært 
fremhevet som et viktig område for hele Asker. Både med tanke på 
reiseliv, kultur og ikke minst arbeidsliv og arbeidsplasser. For å skape 
viktige samlingspunkter skulle Innbyggertorget være et viktig 
samlingspunkt i lokalsamfunnet vårt. Når vi nå leser Handlingsprogram 
og anbefalte revideringer fra Kommunedirektøren må vi i Tofte 
Lokalsamfunnsutvalg si at vi er veldig skuffet. To sentrale prosjekter er 
flyttet til 2026 – Tofte samfunnshus og Brannstasjonen i Asker sør.   
 

Tofte Lokalsamfunnsutvalg (LSU) har lest igjennom innstillingen. Vi ser og 
forstår utfordringene som dagens situasjon med prisstigninger, energikrise, 
merkostnader som følge av krig i Europa, etterslep på kostnader i 
selvkostområdene med mer medfører og at stramme kostnadsreduserende 
tiltak må gjennomføres i kommunen.  

 
• Antikvarisk rehabilitering av Tofte samfunnshus  

Vi har imidlertid en nøktern oppfordring om at planlagt antikvarisk 
rehabilitering av Tofte samfunnshus med budsjett på 25 millioner kroner 
med oppstart 2023, gjennomføres som planlagt.   
Asker syd trenger sårt et samfunnshus som kan benyttes til kulturelle 
aktiviteter for unge og voksne og som et samlingspunkt i området. Det 
ærverdige huset forfaller og er allerede delvis stengt, noe som bidrar til at 
området ikke får den møteplassen som er helt nødvendig i ett 
lokalsamfunn som vårt, da tilbudet allerede er begrenset.   

I en gjennomsnittlig måned er bruken av Tofte samfunnshus omtrent som 
følger:  

brukes som et sted hvor ungdom kan samles også til aktiviteter
innendørs. Her kan det utvikles mulighet for ulike egenorganiserte
aktiviteter. Det må bygges takoverbygg på ungdomsskolen sitt
uteområde.

• Bevilgningene til tilrettelegging for økt friluftsliv må økes. Ved
utfartsområdene i Asker sør må det komme på plass permanente
løsninger for toaletter og søppelhåndtering, samt merking av turstier og
parkering. Det bemerkes særskilt at det mangle toaletter i Holmsbu og
Rødtangen.

• Det må bevilges/organiseres økte ressurser til rydding og
søppelhåndtering i sommersesongen i sentrum og havnene i Asker sør.

• Som en del av arbeidet med harmonisering av tilbudet må lysløypene i
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• Asker sør og Tofte har siden sammenslåingen av kommunen i 2020 vært
fremhevet som et viktig område for hele Asker. Både med tanke på
reiseliv, kultur og ikke minst arbeidsliv og arbeidsplasser. For å skape
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og anbefalte revideringer fra Kommunedirektøren må vi i Tofte
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merkostnader som følge av krig i Europa, etterslep på kostnader i
selvkostområdene med mer medfører og at stramme kostnadsreduserende
tiltak må gjennomføres i kommunen.
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Asker syd trenger sårt et samfunnshus som kan benyttes til kulturelle
aktiviteter for unge og voksne og som et samlingspunkt i området. Det
ærverdige huset forfaller og er allerede delvis stengt, noe som bidrar til at
området ikke får den møteplassen som er helt nødvendig i ett
lokalsamfunn som vårt, da tilbudet allerede er begrenset.

I en gjennomsnittlig måned er bruken av Tofte samfunnshus omtrent som
følger:
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• To dager med Bygdekino. Totalt fire forestillinger  
• En forestilling (dag) Seniorkino  
• Øvingslokale for Tofte musikkorps hver mandag  
• Øvingslokale for sangkoret Hudrimar   
• Helsekafe en gang i måneden   
• Møtelokale for Tofte og Filtvet pensjonistforening   
• «Åpne» konserter og arrangement arrangert av lokale aktører og lokalt 

næringsliv en til fem ganger i måneden  
• Rettsal for jordskifteretten inntil en gang i måneden  
• Møterom/veiledningstjeneste for landbrukskontoret inntil en gang i 

måneden  
• Møterom for Tofte vel en gang per måned  
• Gratis middagsservering til barnefamilier i regi av Hurum kirke   
• Møterom for Tofte lokalsamfunnsutvalg   
• Kulturarena for kulturskolen inntil en gang i måneden  
• Interne kommunale stormøter inntil to ganger i måneden  
• Åpne kommunale møter/arrangement inntil to ganger i måneden  
• Annen sporadisk utleie (privat/kommunal) en til fem ganger i måneden  
• 17. mai 2022 måtte barn avvises på gratis kino fordi lokalet var 

begrenset til 117 personer. Dette på grunn av manglende sprinkleranlegg 
på galleriet. Normal kapasitet har vært 250. Det er hjerteskjærende å 
måtte skuffe barn som har gledet seg til å gå på kino. Til sammenligning 
er publikumsrekorden fra The Sound of Music på 60-tallet, da det var 400 
personer i bygget.   

Huset må rehabiliteres nå, slik at vi kan ivareta og utvide aktivitet tilbudet for 
alle innbyggere og spesielt for våre ungdommer som allerede mangler et 
tilbud. Vi trenger denne møteplassen! Vi kan ikke i dagens situasjon 
redusere dette viktige tilbud, for dersom beslutningen opprettholdes er dette 
dessverre eneste alternativ.  

 
Innstilling – ikke utsett Tofte Samfunnshus  

 
Det er mange argumenter for at denne utsettelsen ikke bør gjennomføres og 
vi vil innstendig be om at posten kommer inn i budsjettet for 2023 igjen. 
Noen av disse er:  
Grov prosjektering er gjennomført og må sannsynligvis gjentas hvis vi skal 
vente tre år. Ny prosjektering må eventuelt gjentas. I tillegg må kostanden 
inflasjonsjusteres, noe som ikke er gjort i kommunedirektørens forslag. Med 
dagens inflasjonsutvikling vil kostnadene til prosjektet bli betraktelig høyere 
om tre år.  
Bygget er allerede delvis stengt på grunn av dårlig vedlikehold, og vi har 
ikke et fullverdig tilbud i dag.   

• To dager med Bygdekino. Totalt fire forestillinger
• En forestilling (dag) Seniorkino
• Øvingslokale for Tofte musikkorps hver mandag
• Øvingslokale for sangkoret Hudrimar
• Helsekafe en gang i måneden
• Møtelokale for Tofte og Filtvet pensjonistforening
• «Åpne» konserter og arrangement arrangert av lokale aktører og lokalt

næringsliv en til fem ganger i måneden
• Rettsal for jordskifteretten inntil en gang i måneden
• Møterom/veiledningstjeneste for landbrukskontoret inntil en gang i

måneden
• Møterom for Tofte vel en gang per måned
• Gratis middagsservering til barnefamilier i regi av Hurum kirke
• Møterom for Tofte lokalsamfunnsutvalg
• Kulturarena for kulturskolen inntil en gang i måneden
• Interne kommunale stormøter inntil to ganger i måneden
• Åpne kommunale møter/arrangement inntil to ganger i måneden
• Annen sporadisk utleie (privat/kommunal) en til fem ganger i måneden
• 17. mai 2022 måtte barn avvises på gratis kino fordi lokalet var

begrenset til 117 personer. Dette på grunn av manglende sprinkleranlegg
på galleriet. Normal kapasitet har vært 250. Det er hjerteskjærende å
måtte skuffe barn som har gledet seg til å gå på kino. Til sammenligning
er publikumsrekorden fra The Sound of Music på 60-tallet, da det var 400
personer i bygget.

Huset må rehabiliteres nå, slik at vi kan ivareta og utvide aktivitet tilbudet for
alle innbyggere og spesielt for våre ungdommer som allerede mangler et
tilbud. Vi trenger denne møteplassen! Vi kan ikke i dagens situasjon
redusere dette viktige tilbud, for dersom beslutningen opprettholdes er dette
dessverre eneste alternativ.

Innstilling - ikke utsett Tofte Samfunnshus

Det er mange argumenter for at denne utsettelsen ikke bør gjennomføres og
vi vil innstendig be om at posten kommer inn i budsjettet for 2023 igjen.
Noen av disse er:
Grov prosjektering er gjennomført og må sannsynligvis gjentas hvis vi skal
vente tre år. Ny prosjektering må eventuelt gjentas. I tillegg må kostanden
inflasjonsjusteres, noe som ikke er gjort i kommunedirektørens forslag. Med
dagens inflasjonsutvikling vil kostnadene til prosjektet bli betraktelig høyere
om tre år.
Bygget er allerede delvis stengt på grunn av dårlig vedlikehold, og vi har
ikke et fullverdig tilbud i dag.
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Vi har mange kulturelle foreninger/aktiviteter som benytter huset – hva skjer 
med disse når vi muligens også må stenge resten av huset?  

 
Vi i LSU har jobbet hardt for å utvide tilbud og samlingspunkt for våre 
ungdommer, i stedet for utvidet tilbud blir det nå redusert og en utsatt 
gruppe blir enda mer utsatt. Dette bekymrer oss.  
Vi har fått i gang en positiv giv for huset i lokalsamfunnet. Dersom prosjektet 
utsettes tre år er vi redd for at given og gleden slukner.  

 
Huset er satt under investering/prosjekt budsjettet. Dette er fordi årlig 
vedlikehold tidligere ikke har blitt utført tilstrekkelig. Isteden for plassering 
under investeringsbudsjettet mener vi at utbedring av Samfunnshuset burde 
ha ligget under drift som årlig vedlikehold og ikke som prosjekt. Asker 
kommune har uttalt mål om å holde kommunale bygg i god skikk. Det er ikke 
tilfelle med vårt Samfunnshus slik det er nå.  
Vi ønsker ikke å bidra til å sette dette prosjektet i konkurranse med andre 
gode prosjekter og andre driftstjenester, da vi som alle andre ser alvoret 
fremover for kommunenes økonomi. Allikevel velger vi å løfte frem saken, da 
vi vurderer at prosjekt Tofte samfunnshus har kommet såpass langt i 
prosjektering og planlegging, at det ikke er hensiktsmessig å utsette 
prosjektet. Vi mener det både er fordyrende, ressurskrevende og ikke minst 
trist for et lokalsamfunn som er avhengig av gode møteplasser for alle 
aldersgrupper. I tillegg har måten saken har blitt jobbet fram fått veldig skryt 
med tanke på involvering av hele lokalsamfunnet. Det vi har jobbet med blir 
også dratt fram i flere sammenhenger som et godt eksempel på hvordan 
kommunen ønsker å fremstå. Her ligger det en forpliktelse til alle 
innbyggerne på Tofte.  

 
Tofte Lokalsamfunnsutvalg håper derfor at våre politikere klarer å prioritere 
25 millioner til Tofte samfunnshus i 2023 budsjettet.  

  
• Innstilling – forkort utsettelse brannstasjonen  

 
Vi registrerer også at vår nye brannstasjon utsettes med tre år. Vi ser at det 
her er naturlig med en utsettelse for å avklare grunnforhold og tomtevalg. 
Men vi henstiller til at denne forsinkelsen blir revidert og forkortet. Vi på 
Asker syd trenger en funksjonell brannstasjon med gode arbeidsvilkår for å 
sikre lokalsamfunnet og dyktige brannfolk. Slik situasjonen er i dag lever 
mannskapene på dispensasjon i påvente av ny stasjon. Vi håper at 
byggestart kommer tidligere enn 2026.  

 

Vi har mange kulturelle foreninger/aktiviteter som benytter huset - hva skjer
med disse når vi muligens også må stenge resten av huset?

Vi i LSU har jobbet hardt for å utvide tilbud og samlingspunkt for våre
ungdommer, i stedet for utvidet tilbud blir det nå redusert og en utsatt
gruppe blir enda mer utsatt. Dette bekymrer oss.
Vi har fått i gang en positiv giv for huset i lokalsamfunnet. Dersom prosjektet
utsettes tre år er vi redd for at given og gleden slukner.

Huset er satt under investering/prosjekt budsjettet. Dette er fordi årlig
vedlikehold tidligere ikke har blitt utført tilstrekkelig. Isteden for plassering
under investeringsbudsjettet mener vi at utbedring av Samfunnshuset burde
ha ligget under drift som årlig vedlikehold og ikke som prosjekt. Asker
kommune har uttalt mål om å holde kommunale bygg i god skikk. Det er ikke
tilfelle med vårt Samfunnshus slik det er nå.
Vi ønsker ikke å bidra til å sette dette prosjektet i konkurranse med andre
gode prosjekter og andre driftstjenester, da vi som alle andre ser alvoret
fremover for kommunenes økonomi. Allikevel velger vi å løfte frem saken, da
vi vurderer at prosjekt Tofte samfunnshus har kommet såpass langt i
prosjektering og planlegging, at det ikke er hensiktsmessig å utsette
prosjektet. Vi mener det både er fordyrende, ressurskrevende og ikke minst
trist for et lokalsamfunn som er avhengig av gode møteplasser for alle
aldersgrupper. I tillegg har måten saken har blitt jobbet fram fått veldig skryt
med tanke på involvering av hele lokalsamfunnet. Det vi har jobbet med blir
også dratt fram i flere sammenhenger som et godt eksempel på hvordan
kommunen ønsker å fremstå. Her ligger det en forpliktelse til alle
innbyggerne på Tofte.

Tofte Lokalsamfunnsutvalg håper derfor at våre politikere klarer å prioritere
25 millioner til Tofte samfunnshus i 2023 budsjettet.

• Innstilling - forkort utsettelse brannstasjonen

Vi registrerer også at vår nye brannstasjon utsettes med tre år. Vi ser at det
her er naturlig med en utsettelse for å avklare grunnforhold og tomtevalg.
Men vi henstiller til at denne forsinkelsen blir revidert og forkortet. Vi på
Asker syd trenger en funksjonell brannstasjon med gode arbeidsvilkår for å
sikre lokalsamfunnet og dyktige brannfolk. Slik situasjonen er i dag lever
mannskapene på dispensasjon i påvente av ny stasjon. Vi håper at
byggestart kommer tidligere enn 2026.
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Vi håper at formannskapet vil hensynta våre innspill i videre behandling av 
Handlingsprogram 2023-2026, og at i budsjettmøtet til kommunestyret finner 
de nødvendige midler for å realisere prosjektet. Dersom dere ønsker 
ytterligere innspill og redegjørelser stiller vi oss til disposisjon. 

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse. 

 

[Lagre vedtak]  

 

Eventuelt/referatsaker: 

 

1.  Oasen utdeling ved Kristin. Målet er å få samlet inn 300 pakker som kan 
fordeles i julekassene.  
- Kontinuerlig behov for bæreposer og mat, toalettartikler, klær m.m. 
- OK å pakke inn pent brukte leker og klær 
- Navn «Gi glede – julen 2022» 
- Har den siste tiden fått måltider fra sentralkjøkkenet i forbindelse med at 

det er mottak på Filtvet. Det er usikkert hva som skjer med dette når 
mottaket avvikles. Stort behov for middager. 

- Hva finnes det av andre matutdelinger i Asker? @Synnøve undersøker  
2.  Transport VGS elever 

- Noe bedring i reiseruta/reisetid for Albert (taxi til Slemmestad og så buss 
der ifra), men den andre eleven som har vært omtalt og også klaget sin 
sak har fortsatt tungvint løsning. Merkelig at de ikke samkjører disse to.  

- Har sendt ny henvendelse til fylket 
- Det er tre til ungdommer som skal til Bleiker. De har ikke klagd, tar pt 

buss.  
Mål: Skolebuss fra Røyken rådhus til de aktuelle VGS skolene. Holde trykket 
oppe til fornuften seirer 

3.  Tofte samfunnshus 
- Ble trukket frem i formannskapsmøtet av opposisjonspartiene.  
- Innspill er allerede sendt bredt ut og gjentas i dagens behandling av HP. 
Forprosjektet er ikke avsluttet grunnet ingen flere midler. @Synnøve 
undersøker status og får info til neste LSU møte 13.desember. 

4.  Møteplasser for ungdom 
- FAU er koblet på. Kan være klokt at de i samarbeid med skolen holder i 

prosessen videre slik at det blir forankret på rett sted og tilpasset de 
faktiske behovene.  

Vi håper at formannskapet vil hensynta våre innspill i videre behandling av
Handlingsprogram 2023-2026, og at i budsjettmøtet til kommunestyret finner
de nødvendige midler for å realisere prosjektet. Dersom dere ønsker
ytterligere innspill og redegjørelser stiller vi oss til disposisjon.

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse.

[Lagre vedtak]

Eventuelt/referatsaker:

1. Oasen utdeling ved Kristin. Målet er å få samlet inn 300 pakker som kan
fordeles i julekassene.
- Kontinuerlig behov for bæreposer og mat, toalettartikler, klær m.m.
- OK å pakke inn pent brukte leker og klær
- Navn «Gi glede - julen 2022»
- Har den siste tiden fått måltider fra sentralkjøkkenet i forbindelse med at

det er mottak på Filtvet. Det er usikkert hva som skjer med dette når
mottaket avvikles. Stort behov for middager.

- Hva finnes det av andre matutdelinger i Asker? @Synnøve undersøker
2. Transport VGS elever

- Noe bedring i reiseruta/reisetid for Albert (taxi til Slemmestad og så buss
der ifra), men den andre eleven som har vært omtalt og også klaget sin
sak har fortsatt tungvint løsning. Merkelig at de ikke samkjører disse to.

- Har sendt ny henvendelse til fylket
- Det er tre til ungdommer som skal til Bleiker. De har ikke klagd, tar pt

buss.
Mål: Skolebuss fra Røyken rådhus til de aktuelle VGS skolene. Holde trykket
oppe til fornuften seirer

3. Tofte samfunnshus
- Ble trukket frem i formannskapsmøtet av opposisjonspartiene.
- Innspill er allerede sendt bredt ut og gjentas i dagens behandling av HP.
Forprosjektet er ikke avsluttet grunnet ingen flere midler. @Synnøve
undersøker status og får info til neste LSU møte 13.desember.

4. Møteplasser for ungdom
- FAU er koblet på. Kan være klokt at de i samarbeid med skolen holder i

prosessen videre slik at det blir forankret på rett sted og tilpasset de
faktiske behovene.
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- Planlagt samtale med FAU leder på innbyggertorget (evt. ta med rektor?). 
- Kan være aktuelt med en samling rundt temaet i februar dersom FAU og 

skole tenker dette er noe de vil ta videre… 
- Se det opp mot behovet til lokal frivillighet. Kan det være et felleshus? 
- Kan søke eksterne midler dersom det blir snakk om å ta i bruk gymsalen. 
Venter på endelig brannsikkerhets avklaring. @Live følger dialogen med 
eiendom på dette. Oppdaterer LSU 13.desember 

5.  Presentasjon av «Mandat for temaplan samferdsel og mobilitet». 
 LSU ønsker å sette av tid på neste LSU møte til å utarbeide innspill til 
kunnskapsgrunnlaget. Pendlerparkering ved Oslofjordtunnelen, info om 
dialogen vedr. skoleskyss ungdom, generelt bussruter m.m. @Linda-Merete 
setter i agendaen.  

6. Filtvet Vel har trukket søknaden sin om utstyr til Solvang. Dermed gjenstår 
ca. 106.000kr i midler for 2022. Noe vil gå til juleavslutning. Lage sak til RHA 
med oppfordring om å søke til lokale aktører. @Ole Andre følger opp 

7. Ide til kommende samling: 
Ønske fra sist møte å få presentert kommunens arbeid med psykisk helse 
og rus i kommende LSU møte. Kombiner gjerne med å invitere inn «Lys i 
hverdagen» fra Bærum kommune i samme økt (Ragnhild Gudal). Dette 
kunne vært i januar eller februar møtet til alle tre LSUene. Samles på Sætre 
innbyggertorg evt. helst på Tofte? En felles temadel først med disse to 
innslagene og så litt felles refleksjon, før man går til hvert sitt møterom og 
avholder LSU møte. 

 

- Planlagt samtale med FAU leder på innbyggertorget (evt. ta med rektor?).
- Kan være aktuelt med en samling rundt temaet i februar dersom FAU og

skole tenker dette er noe de vil ta videre...
- Se det opp mot behovet til lokal frivillighet. Kan det være et felleshus?
- Kan søke eksterne midler dersom det blir snakk om å ta i bruk gymsalen.
Venter på endelig brannsikkerhets avklaring. @Live følger dialogen med
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/00059-65 Tora Sandnes 

 

Behandles av Møtedato 
Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 
 

Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 

Forslag til vedtak: 
 

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum 
turistforening med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i 
Hurummarka. 

 

1. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Hurum turistforening søker om kr 50 000,- i tilskudd til innkjøp sporfreser til bruk ved 
kjøring av skiløyper.  I søknaden skriver de bl.a: 

Vi er i en periode med mindre snø, og kan da ikke kjøre og pakke løypene 
med vår maskin da dette medfører mye slitasje. Dette arbeidet må utføres 
med lettere maskiner i et lengre tidsrom enn tidligere på grunn av 
klimaendringene. Vi er nå i en prosess med å samle inn penger til å kjøpe inn 
en ny snøscooter, og vi søker herved om støtte til en sporfreser til denne. 
Prisen på denne vil avhenge noe av hvilken scooter vi ender opp med, og 
dette igjen avgjøres av hvor mye midler vi klarer å få samlet sammen. 

I lokalsamfunnsutvalgets møte 5.10.20 ble følgende kriterier vedtatt til bruk ved 
vurderingen av søknader 
https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-
felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/  

Vurdering av om søknaden oppfyller vedtatte kriterier: 
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Kriterier Oppfylles 
kriteriene 

Fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell 
bakgrunn og organisasjonstilhørighet? 

Ja 

Er søker hjemmehørende i Asker? Ja 

Er søker næringsdrivende, (er tiltaket «non-profitt»)? nei 

Er prosjektet allment tilgjengelig? Ja 

Er prosjektet til glede for lokalbefolkningen? Ja 

Er arrangementet/tiltaket i Asker? Ja 

Samarbeider flere aktører? Ja 

Tilskuddet skal ikke dekke:  

Søkes det om tilskudd til drift av laget/foreningen? Nei 

Søkes det om administrasjonskostnader? Nei 

Søkes det om tilskudd gjennom andre kommunale 
tilskuddsordninger? 

Nei 

 

 

2. Vurdering 
Hurum turistforening driver et viktig arbeid med løypekjøring i Hurummarka og det 
foreslås at søknaden delvis imøtekommes.  

Lokalsamfunnsutvalget har kr 106.000,- igjen av tilskuddsmidlene og det foreslås at 
midlene fordeles mellom to søkere, hvorav Hurum turistforening imøtekommes med 
kr 30.000,-. 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Vedlegg:  

_ 22_00Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 
HTF sporsetter 
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Innsendt: 22.11.2022 21.18

Ref.nr: QQUXLS

Asker kommune

Søknad - Tilskudd til fellesskapsfremmende aktiviteter og tiltak -
Tofte/Filtvet/Holmsbu

Om søker
Organisasjonsnummer

986995099
Navn

HURUM TURISTFORENING
Adresse

Gunnaråstoppen 1
Postnr.

3475
Sted

SÆTRE
Kontonummer

2240 07 01141
Kontaktperson

Fornavn

EIVIND
Etternavn

STØLAN
Telefonnummer

92020011
E-postadresse

eivind@mirrow.no

Om tiltaket/arrangementet/prosjektet
Beskriv tiltaket/arrangementet/prosjektet det søkes tilskudd til

Vi er i en periode med mindre snø, og kan da ikke kjøre og pakke løypene med vår maskin da dette medfører mye
slitasje. Dette arbeidet må utføres med lettere maskiner i et lengre tidsrom enn tidligere på grunn av
klimaendringene. Vi er nå i en prosess med å samle inn penger til å kjøpe inn en ny snøscooter, og vi søker herved
om støtte til en sporfreser til denne. Prisen på denne vil avhenge noe av hvilken scooter vi ender opp med, og dette
igjen avgjøres av hvor mye midler vi klarer å få samlet sammen. Vi søker herved om 50.000 kr til en
sporfres/groomer. Dette vil ikke dekke hele utgiften, men vi har allerede klart å spare opp noe midler, og vil dermed
dekke den overskytende kostnaden på dette selv.

Søknadsbeløp (i hele kroner)

50 000
Beskriv hvem tiltaket/arrangementet/prosjektet eventuelt er et samarbeid med

Skiforeningen, Asker kommune, Graabein og Filtvedt IL.
Beskriv hvordan tiltaket/arrangementet/prosjektet fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell bakgrunn og organisasjonstilhørighet

Å gjøre marka tilgjengelig for alle i området er en stor og viktig jobb som vi i Hurum Turistforening har påtatt oss
som et samfunnsansvar i noen generasjoner nå, og ønsker også å gjøre dette for fremtidens generasjoner. Hytta er
godt tatt vare på, og vi håper å kunne vise dere alle resultatet av støtten vi fikk inn nå når snøen kommer og gir dere
flotte forhold til å komme dere opp.

Vedlegg
Følgende dokumentasjon skal legges ved:
- Enkelt budsjett (Ta med i budsjettet om du søker tilskudd fra andre. Ikke ta med utgifter til administrasjon)

Legg gjerne med annen informasjon f.eks. plakat eller utdypende prosjektbeskrivelse.
Vedlegg

Vedlegg

HTF sporsetter.docx

Side 1 av 1KUL022, Asker kommune



38/22 Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser - 22/00059-65 Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser : HTF sporsetter

Hurum Turistforening 

 
Hurum Turistforening er basert på frivillighet fra driftige sjeler med sans for natur og 
friluftsliv. Vi drifter Stikkvannshytta og sørger for et velpreparert løypenett i hurummarka 
samt lysløypene. 
Sætre og omegn Turistforening ble stiftet den 2. mars 1942, og 5 år senere ble 
Stikkvannshytta innviet samtidig som foreningen skiftet navn til Hurum Turistforening. Det 
var varierende aktivitet de neste 20 årene frem til 1967, da et nytt styre med leder Alf Lund 
overtok. De fantastiske ressursene som ligger i både hytta og marka rundt ble hentet frem. 
Fra 1980 og frem til i dag har det igjen vært gode drivkrefter i styret, og Stikkvannshytta og 
løypenettet blir godt vedlikeholdt og flittig brukt året rundt. 
 

Vedlagt en link av sporsetter/groomer som ønskes innkjøpt: 
https://snowsystem.no/produkt/trysil-snow-system-1/tss-groomer-light-150 

 

 

Hurum Turistforening
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friluftsliv. Vi drifter Stikkvannshytta og sørger for et velpreparert løypenett i hurummarka
samt lysløypene.
Sætre og omegn Turistforening ble stiftet den 2. mars 1942, og 5 år senere ble
Stikkvannshytta innviet samtidig som foreningen skiftet navn til Hurum Turistforening. Det
var varierende aktivitet de neste 20 årene frem til 1967, da et nytt styre med leder Alf Lund
overtok. De fantastiske ressursene som ligger i både hytta og marka rundt ble hentet frem.
Fra 1980 og frem til i dag har det igjen vært gode drivkrefter i styret, og Stikkvannshytta og
løypenettet blir godt vedlikeholdt og flittig brukt året rundt.

Vedlagt en link av sporsetter/groomer som ønskes innkjøpt:
https://snowsystem.no/produkt/ t rysiI-snow-system-1/tss-groomer-light-150
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/00059-62 Tora Sandnes 

 

Behandles av Møtedato 
Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 
 

Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb etablering i 
nye lokaler 

Forslag til vedtak: 
 

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet 
fritidsklubb med kr 75.000,-. 

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle 
aldersgruppen. 

 

1. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Tofte og Filtvet fritidsklubb søker om kr 100 000,- i tilskudd til innkjøp av utstyr og 
annet til etablering i nye lokaler på Filtvet gamle skole. 

Tofte og Filtvet fritidsklubb er en foreldredrevet organisasjon som i 20 år har drevet 
fritidsklubb for barn/unge opp til 12 år.  

I lokalsamfunnsutvalgets møte 5.10.20 ble følgende kriterier vedtatt til bruk ved 
vurderingen av søknader 
https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-
felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/  

Vurdering av om søknaden oppfyller vedtatte kriterier: 

Kriterier Oppfylles 
kriteriene 
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Fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell 
bakgrunn og organisasjonstilhørighet? 

Ja, frem til 12 
år. 

Er søker hjemmehørende i Asker? Ja 

Er søker næringsdrivende, (er tiltaket «non-profitt»)? nei 

Er prosjektet allment tilgjengelig? Ja, frem til 12 
år. 

Er prosjektet til glede for lokalbefolkningen? Ja 

Er arrangementet/tiltaket i Asker? Ja 

Samarbeider flere aktører? Ja 

Tilskuddet skal ikke dekke:  

Søkes det om tilskudd til drift av laget/foreningen? Nei 

Søkes det om administrasjonskostnader? Nei 

Søkes det om tilskudd gjennom andre kommunale 
tilskuddsordninger? 

Nei, gratis 
lokaler 

 

Tofte og Filtvet fritidsklubb skriver bla i søknaden: 

Tofte & Filtvet Fritidsklubb har vært en aktiv foreldredrevet klubb i over 20 år. Det har 
vært høyt engasjement, god drift og et populært tilbud blant barna. Fritidsklubben er et 
tilbud åpent for barn i Asker Syd (Hurum Steinerskole, Sætre, Folkestad og Tofte Skole), 
men vi ser av geografiske grunner at det primært er barn fra Tofte og Folkestad Skole 
som bruker oss. De har heller ikke noe tilsvarende tilbud i nærområdet. Ved siste 
fullverdige driftsår (2019) hadde fritidsklubben 111 medlemmer, som tilsvarer ca 50% av 
elevene på Tofte Skole. Vi har tidligere vært oppe i så mange som 150 medlemmer på 
det meste. 

De ønsker nå å etablere seg i nytt lokale på Filtvet gamle skole, som stilles til 
disposisjon av Asker kommune.  Lokalene må innredes for å bli attraktive lokaler for 
barn og unge.  Det er videre inngått samarbeid med menighetsrådet om bruk av 
lokalene og i tillegg vil lokalene kunne brukes av andre aktører. 
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2. Vurdering 
Tofte og Filtvet fritidsklubbs ønske om å reetablere en fritidsklubb for barn og unge 
opp til 12 år, men nå i nye lokaler på Filtvet gamle skole er svært positivt tilbud for 
barn. 

I henhold til vedtatte kriterier skal tiltak det gis tilskudd til «være åpent og allment 
tilgjengelig for hele lokalbefolkningen». 

I henhold til dette må fritidsklubbens tilbud kunne gå ut som et gratis tilbud til alle 
barn i den aktuelle målgruppen, uavhengig av hvor de bor. 

Lokalsamfunnsutvalget har kr 106.000,- igjen av tilskuddsmidlene og det foreslås at 
midlene fordeles mellom to søkere, hvorav Tofte- og Filtvet fritidsklubb 
imøtekommes med kr 75.000,-. 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Søknad om tilskudd til Tofte og Filtvet fritidsklubb 
Vedlegg søknad Tofte & Filtvet Fritidsklubb 
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Innsendt: 20.11.2022 20.42

Ref.nr: GSTVLB

Asker kommune

Søknad - Tilskudd til fellesskapsfremmende aktiviteter og tiltak -
Tofte/Filtvet/Holmsbu

Om søker
Organisasjonsnummer

911881292
Navn

TOFTE & FILTVET FRITIDSKLUBB
Adresse

v/Pulsen AS
Postnr.

3482
Sted

TOFTE
Kontonummer

1594 36 31015
Kontaktperson

Fornavn

TONE MERETHE
Etternavn

ANDREASSEN
Telefonnummer

91801545
E-postadresse

tma.fysio@gmail.com

Om tiltaket/arrangementet/prosjektet
Beskriv tiltaket/arrangementet/prosjektet det søkes tilskudd til

Fritidsklubben ønsker å etablere seg i lokaler der vi kan sette vårt eget preg på lokalene. Der barna føler tilhørighet,
og som blir deres «klubbhus»! Vi har fått med oss en dyktig bygningsdesigner og rådgiver som skal fungere som
prosjektleder, og som gjør dette til en meget rimelig pris da hun ønsker å gi noe tilbake.
Dette sikrer at prosjektet loses godt i havn innenfor de øknomiske og -dsmessige rammene som er satt.
Fritidsklubben ble dessverre utsatt for underslag i 2018/2019, noe som gjorde at vi tapte all vår oppsparte
egenkapital. Styret gjorde i perioden eQer en iherdig jobb for å gjeninntjene noe av dette, som er da den
egenandelen vi har anledning til å gå inn i prosjektet med i tillegg til alle dugnadstimene.
Asker Kommune er villige til å stille sine lokaler på gamle Filtvet Skole til rådighet (den opprinnelige
skolebygningen). Som vi kan innrede og benytte som våre lokaler. Vi har inngått et samarbeid med Søndre Hurum
Menighetsråd, da de ønsker bedre egnede lokaler å bruke for aktviteter som er mer familierettede og feks barnekoret
(TOFIBAGO). Vi ser også at disse lokalene er godt egnet for mange andre frivillige aktører som ønsker møtelokaler
eller samlingsrom for aktiviteter myntet mot barn opp til 12 år.

Søknadsbeløp (i hele kroner)

100 000
Beskriv hvem tiltaket/arrangementet/prosjektet eventuelt er et samarbeid med

Søndre Hurum Menighetsråd
Beskriv hvordan tiltaket/arrangementet/prosjektet fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell bakgrunn og organisasjonstilhørighet

Tofte & Filtvet Fritidsklubb har vært en aktiv foreldredrevet klubb i over 20 år. Det har vært høyt engasjement, god
drift og et populært tilbud blant barna. Fritidsklubben er et tilbud åpent for barn i Asker Syd (Hurum Steinerskole,
Sætre, Folkestad og Tofte Skole), men vi ser av geografiske grunner at det primært er barn fra Tofte og Folkestad
Skole som bruker oss. De har heller ikke noe tilsvarende tilbud i nærområdet. Ved siste fullverdige driftsår (2019)
hadde fritidsklubben 111 medlemmer, som tilsvarer ca 50% av elevene på Tofte Skole. Vi har tidligere vært oppe i
så mange som 150 medlemmer på det meste.

Vedlegg

Side 1 av 2KUL022, Asker kommune
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Følgende dokumentasjon skal legges ved:
- Enkelt budsjett (Ta med i budsjettet om du søker tilskudd fra andre. Ikke ta med utgifter til administrasjon)

Legg gjerne med annen informasjon f.eks. plakat eller utdypende prosjektbeskrivelse.
Vedlegg

Vedlegg

Søknad Tofte LSU Tofte & Filtvet Fritidsklubb.pdf

Søknad - Tilskudd til fellesskapsfremmende aktiviteter og tiltak - Tofte/Filtvet/Holmsbu

Side 2 av 2KUL022, Asker kommune
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Møteprotokoll 
 

Tofte lokalsamfunnsutvalg 

Dato Tid Sted 
13.12.2022 18:00 Villa Utsikten, Utsikten 1, 3482 

Tofte 

 

Møtet ble ledet av Ole Andre Eriksen. 

Innkalte:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Ole Andre Eriksen  
Annet Frantz Jørgensen  
Varamedlem Emma Alise Haugen 

Sivertsen 
Utvalgsmedlem Lotte Frost 

Utvalgsmedlem Elin Solberg  
Utvalgsmedlem Nora Eriksen  
Utvalgsmedlem Albert Loki Einarsson  
Utvalgsmedlem Tone Merethe Andreassen  
   
 

Forfall:    

    

 

Administrasjonen Avdelingsleder Synnøve Osmundsen og hussjef Live Ugstad. 

Protokollfører Synnøve Osmundsen 

Merknader til innkallingen: 

Det fremkom ingen merknader til innkalling og saksliste. 

0 Asker
kommune

Møteprotokoll

Tofte lokalsamfunnsutvalg

Dato
13.12.2022

Tid
18:00

Sted
Villa Utsikten, Utsikten 1, 3482
Tofte

Møtet ble ledet av Ole Andre Eriksen.

Innkalte:

Funksjon

Leder i utvalg
Annet
Varamedlem

Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem

Navn

Ole Andre Eriksen
Frantz Jørgensen
Emma Alise Haugen
Sivertsen
Elin Solberg
Nora Eriksen
Albert Loki Einarsson
Tone Merethe Andreassen

Møtte for

Utvalgsmedlem Lotte Frost

Forfall:

Administrasjonen Avdelingsleder Synnøve Osmundsen og hussjef Live Ugstad.

Protokollfører Synnøve Osmundsen

Merknader til innkallingen:

Det fremkom ingen merknader til innkalling og saksliste.
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Saksliste Side 

Saker til behandling 

37/22 20/33493-45 Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022 3 

38/22 22/00059-65 Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 3 

39/22 22/00059-62 Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb 
etablering i nye lokaler 

4 

    

 

  

Saksliste Side

Saker til behandling

37/22 20/33493-45 Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022 3

38/22 22/00059-65 Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 3

39/22 22/00059-62 Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb 4
etablering i nye lokaler
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Saker til behandling 

37/22 Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 37/22 
 

Utvalgleders forslag til vedtak:  

 

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes 
slik den foreligger 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes slik 
den foreligger 

[Lagre vedtak]  

 

 

38/22 Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 38/22 
 

Forslag til vedtak:  

 

Saker til behandling

37/22 Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
13.12.2022

Saksnr.
37/22

Utvalgleders forslag til vedtak:

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes
slik den foreligger

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes slik
den foreligger

[Lagre vedtak]

38/22 Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
13.12.2022

Saksnr.
38/22

Forslag til vedtak:
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1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum 
turistforening med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i 
Hurummarka. 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med slikt omforent tillegg: 

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell 
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til 
snøscooter. 

Innstilling/Vedtak  

Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum turistforening 
med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i Hurummarka. 

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell 
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til 
snøscooter. 

[Lagre vedtak]  

 

 

39/22 Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb etablering i nye lokaler 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 39/22 
 

Forslag til vedtak: 

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet 
fritidsklubb med kr 75.000,-. 

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle 
aldersgruppen. 

 

 

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum
turistforening med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i
Hurummarka.

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med slikt omforent tillegg:

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til
snøscooter.

lnnstillingNedtak

Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum turistforening
med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i Hurummarka.

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til
snøscooter.

[Lagre vedtak]

39/22 Søknad om tilskudd -Tofte og Filtvet fritidsklubb etablering i nye lokaler

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
13.12.2022

Saksnr.
39/22

Forslag til vedtak:

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet
fritidsklubb med kr 75.000,-.

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle
aldersgruppen.
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Behandling 

Tone Merethe Andreassen ble enstemmig ansett som inhabil i henhold til 
forvaltningslovens § 6 a og fratrådte. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet 
fritidsklubb med kr 75.000,-. 

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle 
aldersgruppen. 

 

[Lagre vedtak]  

 

Eventuelt/referater: 
 

1 Verbalforslag nr. 6 i kommunestyret 13.desember omhandler Tofte 
samfunnshus.  

Tips fra Ole Andre: Kulturrom – tilskudd.no  

- Søke midler til utbedring av akustikken 

2 Info om samtale med Kobro (Frantz og Ole Andre) og møtet med 
formannskapet (Albert og Ole Andre). Tofte lokalsamfunnsutvalg har satt seg 
på kartet. Virker som en forkortende arm inn til kommunen i saker som angår 
Tofte og omegn. Støtte opp om og løfte frem innbyggeres saker. Stemmene 
blir sterkere når LSU er med på laget. 

 

Behandling

Tone Merethe Andreassen ble enstemmig ansett som inhabil i henhold til
forvaltningslovens§ 6 a og fratrådte.

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet
fritidsklubb med kr 75.000,-.

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle
aldersgruppen.

[Lagre vedtak]

Eventuelt/referater:

1 Verbalforslag nr. 6 i kommunestyret 13.desember omhandler Tofte
samfunnshus.

Tips fra Ole Andre: Kulturrom - tilskudd.no

- Søke midler til utbedring av akustikken

2 Info om samtale med Kobra (Frantz og Ole Andre) og møtet med
formannskapet (Albert og Ole Andre). Tofte lokalsamfunnsutvalg har satt seg
på kartet. Virker som en forkortende arm inn til kommunen i saker som angår
Tofte og omegn. Støtte opp om og løfte frem innbyggeres saker. Stemmene
blir sterkere når LSU er med på laget.
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
20/33493-45 Linda Merethe Harbo-

Haase 

 

Behandles av Møtedato 
Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 
 

Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022 

Utvalgleders forslag til vedtak: 
 

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes 
slik den foreligger 

 

1. Sammendrag og konklusjon 
Vedlagt oversendes protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. 
november 2022 for godkjenning. 

 

 

Ole André Eriksen 
leder Tofte lokalsamfunnsutvalg 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Protokoll Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 

 

    0 Asker
kommune

Saksframlegg

Arkivsak
20/33493-45

Saksbehandler
Linda Merethe Harbo-
Haase

Behandles av
Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
13.12.2022

Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022

Utvalgleders forslag til vedtak:

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes
slik den foreligger

1. Sammendrag og konklusjon
Vedlagt oversendes protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.
november 2022 for godkjenning.

Ole Andre Eriksen
leder Tofte lokalsamfunnsutvalg

Dokumentet er elektronisk godkjent.

Vedlegg:

Protokoll Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022

1/1
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
20/33493 Linda Merethe Harbo-Haase 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 37/22 
  

Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022 

Tofte lokalsamfunnsutvalg har behandlet saken i møte 13.12.2022 sak 37/22 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes slik 
den foreligger 

 

 

0 Asker
kommune

Saksprotokoll

Arivsak
20/33493

Saksbehandler
Linda Merethe Harbo-Haase

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato Saksnr.
13.12.2022 37/22

Godkjenning av protokoll fra møte 23. november 2022

Tofte lokalsamfunnsutvalg har behandlet saken i møte 13.12.2022 sak 37/22

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 23. november 2022 godkjennes slik
den foreligger

1/1
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Møteprotokoll 
 

Tofte lokalsamfunnsutvalg 

Dato Tid Sted 
23.11.2022 18:00 – Skriv sluttid Tofte innbyggertorg 

 

Møtet ble ledet av Ole Andre Eriksen. 

Innkalte:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Ole Andre Eriksen  
Nestleder Frantz Jørgensen  
Utvalgsmedlem Elin Solberg  
Utvalgsmedlem Nora Eriksen  
Utvalgsmedlem Albert Loki Einarsson  
Utvalgsmedlem Tone Merethe Andreassen  
Varamedlem Frode Stub Andresen Utvalgsmedlem Lotte Frost 
 

Forfall:    

Utvalgsmedlem Lotte Frost   

 

Fra administrasjonen: 

Avdelingsleder Synnøve Osmundsen og hussjef Live Solum Ugstad 

Det var ingen merknader til innkallingen. 

 

0 Asker
kommune

Møteprotokoll

Tofte lokalsamfunnsutvalg

Dato
23.11.2022

Tid
18:00 - Skriv sluttid

Møtet ble ledet av Ole Andre Eriksen.

Innkalte:

Funksjon

Leder i utvalg
Nestleder
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Varamedlem

Navn

Ole Andre Eriksen
Frantz Jørgensen
Elin Solberg
Nora Eriksen
Albert Loki Einarsson
Tone Merethe Andreassen
Frode Stub Andresen

Sted
Tofte innbyggertorg

Møtte for

Utvalgsmedlem Lotte Frost

Forfall:

Utvalgsmedlem Lotte Frost

Fra administrasjonen:

Avdelingsleder Synnøve Osmundsen og hussjef Live Solum Ugstad

Det var ingen merknader til innkallingen.

1/10



 

  2/10 

Saksliste Side 

Saker til behandling 

34/22 20/33493-43 Godkjenning av protokoll fra møte 26. oktober 2022 3 

35/22 20/33408-9 Lokalsamfunnsutvalg - møteplan 2023 3 

36/22 22/20214-1 Handlingsprogram 2023-2026 - lokalsamfunnsutvalgenes 
høringsuttalelser 

5 

    

 

  

Saksliste Side

Saker til behandling

34/22 20/33493-43 Godkjenning av protokoll fra møte 26. oktober 2022 3

35/22 20/33408-9 Lokalsamfunnsutvalg - møteplan 2023 3

36/22 22/20214-1 Handlingsprogram 2023-2026 - lokalsamfunnsutvalgenes 5
høringsuttalelser
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Saker til behandling 

34/22 Godkjenning av protokoll fra møte 26. oktober 2022 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 34/22 
 

Utvalgleders forslag til vedtak:  

 

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes 
slik den foreligger. 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes slik den 
foreligger. 

[Lagre vedtak]  

 

 

35/22 Lokalsamfunnsutvalg - møteplan 2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 35/22 
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 42/22 
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 37/22 
 

Forslag til vedtak: 

 

Saker til behandling

34/22 Godkjenning av protokoll fra møte 26. oktober 2022

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
23.11.2022

Saksnr.
34/22

Utvalgleders forslag til vedtak:

1. Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes
slik den foreligger.

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

Protokoll fra møtet i Tofte lokalsamfunnsutvalg 26. oktober 2022 godkjennes slik den
foreligger.

[Lagre vedtak]

35/22 Lokalsamfunnsutvalg - møteplan 2023

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
23.11.2022
24.11.2022
24.11.2022

Saksnr.
35/22
42/22
37/22

Forslag til vedtak:
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1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i 
2023: 

For Tofte lokalsamfunnsutvalg – 

onsdag 11. januar, 8. februar, 15. mars, 19. april og 24. mai  

For Heggedal og Slemmestad lokalsamfunnsutvalg – 

torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai  

 

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00 

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i 
2023: 

For Tofte lokalsamfunnsutvalg – 

onsdag 11. januar, 8. februar, 15. mars, 19. april og 24. mai  

For Heggedal og Slemmestad lokalsamfunnsutvalg – 

torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai  

 

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00 

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00 

 

1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i
2023:

For Tofte lokalsamfunnsutvalg -

onsdag 11. januar, 8. februar, 15. mars, 19. april og 24. mai

For Heggedal og Slemmestad lokalsamfunnsutvalg -

torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

1. Lokalsamfunnsutvalgene vedtar at møtene avholdes på følgende datoer i
2023:

For Tofte lokalsamfunnsutvalg -

onsdag 11. januar, 8. februar, 15. mars, 19. april og 24. mai

For Heggedal og Slemmestad lokalsamfunnsutvalg -

torsdag 12. januar, 9. februar, 16. mars, 20. april og 25. mai

2. Tofte lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 18.00

Heggedal lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00

Slemmestad lokalsamfunnsutvalg innkalles til kl. 17.00
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[Lagre vedtak]  

 

36/22 Handlingsprogram 2023-2026 - lokalsamfunnsutvalgenes 
høringsuttalelser 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 23.11.2022 36/22 
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 43/22 
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg 24.11.2022 38/22 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

1. Lokalsamfunnsutvalgt har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026: 

• xx 
• xx 

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse. 

 

Behandling 

Følgende innspill ble enstemmig vedtatt som uttalelse: 
- Lokalsamfunnsutvalget fremmer følgende innspill som også ble fremmet i 2021: 
o Pkt. c) Tofte ungdomsskole/gode møteplasser for ungdom i hele området. Legge inn 

tillegg om behov for takoverbygg på ungdomsskolen sitt uteområde. 
o Pkt. d) Gjentas slik det står formulert da det fortsatt mangler permanente løsninger. 

Mangler bl.a. toaletter i Holmsbu og Rødtangen. 
o Pkt. f) Gjenta og ta med sentrum i tillegg til havnene. 
o Punkt om skiløypene  
- Ønsker at tildelingen til gjennomføring av seniorprosjektet ved innbyggertorgene 

opprettholdes. 
- Notatet med innspill for brannstasjon og samfunnshus. 

 
Innstilling/Vedtak  

1. Lokalsamfunnsutvalget har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026: 

• Asker sør trenger møteplasser for ungdom og det må satses på å styrke 
samarbeidet mellom alle aktørene som jobber for ungdom. Uteområdet 
ved Tofte ungdomsskole er mye brukt som samlingssted for lokal 
ungdom. Her må gymsalen ved skolen istandsettes slik at denne kan 

[Lagre vedtak]

36/22 Handlingsprogram 2023-2026 - lokalsamfunnsutvalgenes
høringsuttalelser

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg
2 Heggedal lokalsamfunnsutvalg
3 Slemmestad lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
23.11.2022
24.11.2022
24.11.2022

Saksnr.
36/22
43/22
38/22

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Lokalsamfunnsutvalgt har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026:

• xx
• xx

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse.

Behandling

Følgende innspill ble enstemmig vedtatt som uttalelse:
Lokalsamfunnsutvalget fremmer følgende innspill som også ble fremmet i 2021:

o Pkt. c) Tofte ungdomsskole/gode møteplasser for ungdom i hele området. Legge inn
tillegg om behov for takoverbygg på ungdomsskolen sitt uteområde.

o Pkt. d) Gjentas slik det står formulert da det fortsatt mangler permanente løsninger.
Mangler bl.a. toaletter i Holmsbu og Rødtangen.

o Pkt. f) Gjenta og ta med sentrum i tillegg til havnene.
o Punkt om skiløypene

Ønsker at tildelingen til gjennomføring av seniorprosjektet ved innbyggertorgene
opprettholdes.
Notatet med innspill for brannstasjon og samfunnshus.

lnnstillingNedtak

1. Lokalsamfunnsutvalget har følgende innspill til handlingsprogram 2023-2026:

• Asker sør trenger møteplasser for ungdom og det må satses på å styrke
samarbeidet mellom alle aktørene som jobber for ungdom. Uteområdet
ved Tofte ungdomsskole er mye brukt som samlingssted for lokal
ungdom. Her må gymsalen ved skolen istandsettes slik at denne kan
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brukes som et sted hvor ungdom kan samles også til aktiviteter 
innendørs. Her kan det utvikles mulighet for ulike egenorganiserte 
aktiviteter. Det må bygges takoverbygg på ungdomsskolen sitt 
uteområde. 

• Bevilgningene til tilrettelegging for økt friluftsliv må økes. Ved 
utfartsområdene i Asker sør må det komme på plass permanente 
løsninger for toaletter og søppelhåndtering, samt merking av turstier og 
parkering. Det bemerkes særskilt at det mangle toaletter i Holmsbu og 
Rødtangen. 

• Det må bevilges/organiseres økte ressurser til rydding og 
søppelhåndtering i sommersesongen i sentrum og havnene i Asker sør. 

• Som en del av arbeidet med harmonisering av tilbudet må lysløypene i 
Asker sør også driftes og vedlikeholdes av kommunen på linje med 
Asker nord. 
 

• Asker sør og Tofte har siden sammenslåingen av kommunen i 2020 vært 
fremhevet som et viktig område for hele Asker. Både med tanke på 
reiseliv, kultur og ikke minst arbeidsliv og arbeidsplasser. For å skape 
viktige samlingspunkter skulle Innbyggertorget være et viktig 
samlingspunkt i lokalsamfunnet vårt. Når vi nå leser Handlingsprogram 
og anbefalte revideringer fra Kommunedirektøren må vi i Tofte 
Lokalsamfunnsutvalg si at vi er veldig skuffet. To sentrale prosjekter er 
flyttet til 2026 – Tofte samfunnshus og Brannstasjonen i Asker sør.   
 

Tofte Lokalsamfunnsutvalg (LSU) har lest igjennom innstillingen. Vi ser og 
forstår utfordringene som dagens situasjon med prisstigninger, energikrise, 
merkostnader som følge av krig i Europa, etterslep på kostnader i 
selvkostområdene med mer medfører og at stramme kostnadsreduserende 
tiltak må gjennomføres i kommunen.  

 
• Antikvarisk rehabilitering av Tofte samfunnshus  

Vi har imidlertid en nøktern oppfordring om at planlagt antikvarisk 
rehabilitering av Tofte samfunnshus med budsjett på 25 millioner kroner 
med oppstart 2023, gjennomføres som planlagt.   
Asker syd trenger sårt et samfunnshus som kan benyttes til kulturelle 
aktiviteter for unge og voksne og som et samlingspunkt i området. Det 
ærverdige huset forfaller og er allerede delvis stengt, noe som bidrar til at 
området ikke får den møteplassen som er helt nødvendig i ett 
lokalsamfunn som vårt, da tilbudet allerede er begrenset.   

I en gjennomsnittlig måned er bruken av Tofte samfunnshus omtrent som 
følger:  

brukes som et sted hvor ungdom kan samles også til aktiviteter
innendørs. Her kan det utvikles mulighet for ulike egenorganiserte
aktiviteter. Det må bygges takoverbygg på ungdomsskolen sitt
uteområde.

• Bevilgningene til tilrettelegging for økt friluftsliv må økes. Ved
utfartsområdene i Asker sør må det komme på plass permanente
løsninger for toaletter og søppelhåndtering, samt merking av turstier og
parkering. Det bemerkes særskilt at det mangle toaletter i Holmsbu og
Rødtangen.

• Det må bevilges/organiseres økte ressurser til rydding og
søppelhåndtering i sommersesongen i sentrum og havnene i Asker sør.

• Som en del av arbeidet med harmonisering av tilbudet må lysløypene i
Asker sør også driftes og vedlikeholdes av kommunen på linje med
Asker nord.

• Asker sør og Tofte har siden sammenslåingen av kommunen i 2020 vært
fremhevet som et viktig område for hele Asker. Både med tanke på
reiseliv, kultur og ikke minst arbeidsliv og arbeidsplasser. For å skape
viktige samlingspunkter skulle Innbyggertorget være et viktig
samlingspunkt i lokalsamfunnet vårt. Når vi nå leser Handlingsprogram
og anbefalte revideringer fra Kommunedirektøren må vi i Tofte
Lokalsamfunnsutvalg si at vi er veldig skuffet. To sentrale prosjekter er
flyttet til 2026 - Tofte samfunnshus og Brannstasjonen i Asker sør.

Tofte Lokalsamfunnsutvalg (LSU) har lest igjennom innstillingen. Vi ser og
forstår utfordringene som dagens situasjon med prisstigninger, energikrise,
merkostnader som følge av krig i Europa, etterslep på kostnader i
selvkostområdene med mer medfører og at stramme kostnadsreduserende
tiltak må gjennomføres i kommunen.

• Antikvarisk rehabilitering av Tofte samfunnshus
Vi har imidlertid en nøktern oppfordring om at planlagt antikvarisk
rehabilitering av Tofte samfunnshus med budsjett på 25 millioner kroner
med oppstart 2023, gjennomføres som planlagt.
Asker syd trenger sårt et samfunnshus som kan benyttes til kulturelle
aktiviteter for unge og voksne og som et samlingspunkt i området. Det
ærverdige huset forfaller og er allerede delvis stengt, noe som bidrar til at
området ikke får den møteplassen som er helt nødvendig i ett
lokalsamfunn som vårt, da tilbudet allerede er begrenset.

I en gjennomsnittlig måned er bruken av Tofte samfunnshus omtrent som
følger:
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• To dager med Bygdekino. Totalt fire forestillinger  
• En forestilling (dag) Seniorkino  
• Øvingslokale for Tofte musikkorps hver mandag  
• Øvingslokale for sangkoret Hudrimar   
• Helsekafe en gang i måneden   
• Møtelokale for Tofte og Filtvet pensjonistforening   
• «Åpne» konserter og arrangement arrangert av lokale aktører og lokalt 

næringsliv en til fem ganger i måneden  
• Rettsal for jordskifteretten inntil en gang i måneden  
• Møterom/veiledningstjeneste for landbrukskontoret inntil en gang i 

måneden  
• Møterom for Tofte vel en gang per måned  
• Gratis middagsservering til barnefamilier i regi av Hurum kirke   
• Møterom for Tofte lokalsamfunnsutvalg   
• Kulturarena for kulturskolen inntil en gang i måneden  
• Interne kommunale stormøter inntil to ganger i måneden  
• Åpne kommunale møter/arrangement inntil to ganger i måneden  
• Annen sporadisk utleie (privat/kommunal) en til fem ganger i måneden  
• 17. mai 2022 måtte barn avvises på gratis kino fordi lokalet var 

begrenset til 117 personer. Dette på grunn av manglende sprinkleranlegg 
på galleriet. Normal kapasitet har vært 250. Det er hjerteskjærende å 
måtte skuffe barn som har gledet seg til å gå på kino. Til sammenligning 
er publikumsrekorden fra The Sound of Music på 60-tallet, da det var 400 
personer i bygget.   

Huset må rehabiliteres nå, slik at vi kan ivareta og utvide aktivitet tilbudet for 
alle innbyggere og spesielt for våre ungdommer som allerede mangler et 
tilbud. Vi trenger denne møteplassen! Vi kan ikke i dagens situasjon 
redusere dette viktige tilbud, for dersom beslutningen opprettholdes er dette 
dessverre eneste alternativ.  

 
Innstilling – ikke utsett Tofte Samfunnshus  

 
Det er mange argumenter for at denne utsettelsen ikke bør gjennomføres og 
vi vil innstendig be om at posten kommer inn i budsjettet for 2023 igjen. 
Noen av disse er:  
Grov prosjektering er gjennomført og må sannsynligvis gjentas hvis vi skal 
vente tre år. Ny prosjektering må eventuelt gjentas. I tillegg må kostanden 
inflasjonsjusteres, noe som ikke er gjort i kommunedirektørens forslag. Med 
dagens inflasjonsutvikling vil kostnadene til prosjektet bli betraktelig høyere 
om tre år.  
Bygget er allerede delvis stengt på grunn av dårlig vedlikehold, og vi har 
ikke et fullverdig tilbud i dag.   

• To dager med Bygdekino. Totalt fire forestillinger
• En forestilling (dag) Seniorkino
• Øvingslokale for Tofte musikkorps hver mandag
• Øvingslokale for sangkoret Hudrimar
• Helsekafe en gang i måneden
• Møtelokale for Tofte og Filtvet pensjonistforening
• «Åpne» konserter og arrangement arrangert av lokale aktører og lokalt

næringsliv en til fem ganger i måneden
• Rettsal for jordskifteretten inntil en gang i måneden
• Møterom/veiledningstjeneste for landbrukskontoret inntil en gang i

måneden
• Møterom for Tofte vel en gang per måned
• Gratis middagsservering til barnefamilier i regi av Hurum kirke
• Møterom for Tofte lokalsamfunnsutvalg
• Kulturarena for kulturskolen inntil en gang i måneden
• Interne kommunale stormøter inntil to ganger i måneden
• Åpne kommunale møter/arrangement inntil to ganger i måneden
• Annen sporadisk utleie (privat/kommunal) en til fem ganger i måneden
• 17. mai 2022 måtte barn avvises på gratis kino fordi lokalet var

begrenset til 117 personer. Dette på grunn av manglende sprinkleranlegg
på galleriet. Normal kapasitet har vært 250. Det er hjerteskjærende å
måtte skuffe barn som har gledet seg til å gå på kino. Til sammenligning
er publikumsrekorden fra The Sound of Music på 60-tallet, da det var 400
personer i bygget.

Huset må rehabiliteres nå, slik at vi kan ivareta og utvide aktivitet tilbudet for
alle innbyggere og spesielt for våre ungdommer som allerede mangler et
tilbud. Vi trenger denne møteplassen! Vi kan ikke i dagens situasjon
redusere dette viktige tilbud, for dersom beslutningen opprettholdes er dette
dessverre eneste alternativ.

Innstilling - ikke utsett Tofte Samfunnshus

Det er mange argumenter for at denne utsettelsen ikke bør gjennomføres og
vi vil innstendig be om at posten kommer inn i budsjettet for 2023 igjen.
Noen av disse er:
Grov prosjektering er gjennomført og må sannsynligvis gjentas hvis vi skal
vente tre år. Ny prosjektering må eventuelt gjentas. I tillegg må kostanden
inflasjonsjusteres, noe som ikke er gjort i kommunedirektørens forslag. Med
dagens inflasjonsutvikling vil kostnadene til prosjektet bli betraktelig høyere
om tre år.
Bygget er allerede delvis stengt på grunn av dårlig vedlikehold, og vi har
ikke et fullverdig tilbud i dag.
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Vi har mange kulturelle foreninger/aktiviteter som benytter huset – hva skjer 
med disse når vi muligens også må stenge resten av huset?  

 
Vi i LSU har jobbet hardt for å utvide tilbud og samlingspunkt for våre 
ungdommer, i stedet for utvidet tilbud blir det nå redusert og en utsatt 
gruppe blir enda mer utsatt. Dette bekymrer oss.  
Vi har fått i gang en positiv giv for huset i lokalsamfunnet. Dersom prosjektet 
utsettes tre år er vi redd for at given og gleden slukner.  

 
Huset er satt under investering/prosjekt budsjettet. Dette er fordi årlig 
vedlikehold tidligere ikke har blitt utført tilstrekkelig. Isteden for plassering 
under investeringsbudsjettet mener vi at utbedring av Samfunnshuset burde 
ha ligget under drift som årlig vedlikehold og ikke som prosjekt. Asker 
kommune har uttalt mål om å holde kommunale bygg i god skikk. Det er ikke 
tilfelle med vårt Samfunnshus slik det er nå.  
Vi ønsker ikke å bidra til å sette dette prosjektet i konkurranse med andre 
gode prosjekter og andre driftstjenester, da vi som alle andre ser alvoret 
fremover for kommunenes økonomi. Allikevel velger vi å løfte frem saken, da 
vi vurderer at prosjekt Tofte samfunnshus har kommet såpass langt i 
prosjektering og planlegging, at det ikke er hensiktsmessig å utsette 
prosjektet. Vi mener det både er fordyrende, ressurskrevende og ikke minst 
trist for et lokalsamfunn som er avhengig av gode møteplasser for alle 
aldersgrupper. I tillegg har måten saken har blitt jobbet fram fått veldig skryt 
med tanke på involvering av hele lokalsamfunnet. Det vi har jobbet med blir 
også dratt fram i flere sammenhenger som et godt eksempel på hvordan 
kommunen ønsker å fremstå. Her ligger det en forpliktelse til alle 
innbyggerne på Tofte.  

 
Tofte Lokalsamfunnsutvalg håper derfor at våre politikere klarer å prioritere 
25 millioner til Tofte samfunnshus i 2023 budsjettet.  

  
• Innstilling – forkort utsettelse brannstasjonen  

 
Vi registrerer også at vår nye brannstasjon utsettes med tre år. Vi ser at det 
her er naturlig med en utsettelse for å avklare grunnforhold og tomtevalg. 
Men vi henstiller til at denne forsinkelsen blir revidert og forkortet. Vi på 
Asker syd trenger en funksjonell brannstasjon med gode arbeidsvilkår for å 
sikre lokalsamfunnet og dyktige brannfolk. Slik situasjonen er i dag lever 
mannskapene på dispensasjon i påvente av ny stasjon. Vi håper at 
byggestart kommer tidligere enn 2026.  

 

Vi har mange kulturelle foreninger/aktiviteter som benytter huset - hva skjer
med disse når vi muligens også må stenge resten av huset?

Vi i LSU har jobbet hardt for å utvide tilbud og samlingspunkt for våre
ungdommer, i stedet for utvidet tilbud blir det nå redusert og en utsatt
gruppe blir enda mer utsatt. Dette bekymrer oss.
Vi har fått i gang en positiv giv for huset i lokalsamfunnet. Dersom prosjektet
utsettes tre år er vi redd for at given og gleden slukner.

Huset er satt under investering/prosjekt budsjettet. Dette er fordi årlig
vedlikehold tidligere ikke har blitt utført tilstrekkelig. Isteden for plassering
under investeringsbudsjettet mener vi at utbedring av Samfunnshuset burde
ha ligget under drift som årlig vedlikehold og ikke som prosjekt. Asker
kommune har uttalt mål om å holde kommunale bygg i god skikk. Det er ikke
tilfelle med vårt Samfunnshus slik det er nå.
Vi ønsker ikke å bidra til å sette dette prosjektet i konkurranse med andre
gode prosjekter og andre driftstjenester, da vi som alle andre ser alvoret
fremover for kommunenes økonomi. Allikevel velger vi å løfte frem saken, da
vi vurderer at prosjekt Tofte samfunnshus har kommet såpass langt i
prosjektering og planlegging, at det ikke er hensiktsmessig å utsette
prosjektet. Vi mener det både er fordyrende, ressurskrevende og ikke minst
trist for et lokalsamfunn som er avhengig av gode møteplasser for alle
aldersgrupper. I tillegg har måten saken har blitt jobbet fram fått veldig skryt
med tanke på involvering av hele lokalsamfunnet. Det vi har jobbet med blir
også dratt fram i flere sammenhenger som et godt eksempel på hvordan
kommunen ønsker å fremstå. Her ligger det en forpliktelse til alle
innbyggerne på Tofte.

Tofte Lokalsamfunnsutvalg håper derfor at våre politikere klarer å prioritere
25 millioner til Tofte samfunnshus i 2023 budsjettet.

• Innstilling - forkort utsettelse brannstasjonen

Vi registrerer også at vår nye brannstasjon utsettes med tre år. Vi ser at det
her er naturlig med en utsettelse for å avklare grunnforhold og tomtevalg.
Men vi henstiller til at denne forsinkelsen blir revidert og forkortet. Vi på
Asker syd trenger en funksjonell brannstasjon med gode arbeidsvilkår for å
sikre lokalsamfunnet og dyktige brannfolk. Slik situasjonen er i dag lever
mannskapene på dispensasjon i påvente av ny stasjon. Vi håper at
byggestart kommer tidligere enn 2026.
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Vi håper at formannskapet vil hensynta våre innspill i videre behandling av 
Handlingsprogram 2023-2026, og at i budsjettmøtet til kommunestyret finner 
de nødvendige midler for å realisere prosjektet. Dersom dere ønsker 
ytterligere innspill og redegjørelser stiller vi oss til disposisjon. 

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse. 

 

[Lagre vedtak]  

 

Eventuelt/referatsaker: 

 

1.  Oasen utdeling ved Kristin. Målet er å få samlet inn 300 pakker som kan 
fordeles i julekassene.  
- Kontinuerlig behov for bæreposer og mat, toalettartikler, klær m.m. 
- OK å pakke inn pent brukte leker og klær 
- Navn «Gi glede – julen 2022» 
- Har den siste tiden fått måltider fra sentralkjøkkenet i forbindelse med at 

det er mottak på Filtvet. Det er usikkert hva som skjer med dette når 
mottaket avvikles. Stort behov for middager. 

- Hva finnes det av andre matutdelinger i Asker? @Synnøve undersøker  
2.  Transport VGS elever 

- Noe bedring i reiseruta/reisetid for Albert (taxi til Slemmestad og så buss 
der ifra), men den andre eleven som har vært omtalt og også klaget sin 
sak har fortsatt tungvint løsning. Merkelig at de ikke samkjører disse to.  

- Har sendt ny henvendelse til fylket 
- Det er tre til ungdommer som skal til Bleiker. De har ikke klagd, tar pt 

buss.  
Mål: Skolebuss fra Røyken rådhus til de aktuelle VGS skolene. Holde trykket 
oppe til fornuften seirer 

3.  Tofte samfunnshus 
- Ble trukket frem i formannskapsmøtet av opposisjonspartiene.  
- Innspill er allerede sendt bredt ut og gjentas i dagens behandling av HP. 
Forprosjektet er ikke avsluttet grunnet ingen flere midler. @Synnøve 
undersøker status og får info til neste LSU møte 13.desember. 

4.  Møteplasser for ungdom 
- FAU er koblet på. Kan være klokt at de i samarbeid med skolen holder i 

prosessen videre slik at det blir forankret på rett sted og tilpasset de 
faktiske behovene.  

Vi håper at formannskapet vil hensynta våre innspill i videre behandling av
Handlingsprogram 2023-2026, og at i budsjettmøtet til kommunestyret finner
de nødvendige midler for å realisere prosjektet. Dersom dere ønsker
ytterligere innspill og redegjørelser stiller vi oss til disposisjon.

2. Utvalgets innspill følger saken til kommunestyret som høringsuttalelse.

[Lagre vedtak]

Eventuelt/referatsaker:

1. Oasen utdeling ved Kristin. Målet er å få samlet inn 300 pakker som kan
fordeles i julekassene.
- Kontinuerlig behov for bæreposer og mat, toalettartikler, klær m.m.
- OK å pakke inn pent brukte leker og klær
- Navn «Gi glede - julen 2022»
- Har den siste tiden fått måltider fra sentralkjøkkenet i forbindelse med at

det er mottak på Filtvet. Det er usikkert hva som skjer med dette når
mottaket avvikles. Stort behov for middager.

- Hva finnes det av andre matutdelinger i Asker? @Synnøve undersøker
2. Transport VGS elever

- Noe bedring i reiseruta/reisetid for Albert (taxi til Slemmestad og så buss
der ifra), men den andre eleven som har vært omtalt og også klaget sin
sak har fortsatt tungvint løsning. Merkelig at de ikke samkjører disse to.

- Har sendt ny henvendelse til fylket
- Det er tre til ungdommer som skal til Bleiker. De har ikke klagd, tar pt

buss.
Mål: Skolebuss fra Røyken rådhus til de aktuelle VGS skolene. Holde trykket
oppe til fornuften seirer

3. Tofte samfunnshus
- Ble trukket frem i formannskapsmøtet av opposisjonspartiene.
- Innspill er allerede sendt bredt ut og gjentas i dagens behandling av HP.
Forprosjektet er ikke avsluttet grunnet ingen flere midler. @Synnøve
undersøker status og får info til neste LSU møte 13.desember.

4. Møteplasser for ungdom
- FAU er koblet på. Kan være klokt at de i samarbeid med skolen holder i

prosessen videre slik at det blir forankret på rett sted og tilpasset de
faktiske behovene.
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- Planlagt samtale med FAU leder på innbyggertorget (evt. ta med rektor?). 
- Kan være aktuelt med en samling rundt temaet i februar dersom FAU og 

skole tenker dette er noe de vil ta videre… 
- Se det opp mot behovet til lokal frivillighet. Kan det være et felleshus? 
- Kan søke eksterne midler dersom det blir snakk om å ta i bruk gymsalen. 
Venter på endelig brannsikkerhets avklaring. @Live følger dialogen med 
eiendom på dette. Oppdaterer LSU 13.desember 

5.  Presentasjon av «Mandat for temaplan samferdsel og mobilitet». 
 LSU ønsker å sette av tid på neste LSU møte til å utarbeide innspill til 
kunnskapsgrunnlaget. Pendlerparkering ved Oslofjordtunnelen, info om 
dialogen vedr. skoleskyss ungdom, generelt bussruter m.m. @Linda-Merete 
setter i agendaen.  

6. Filtvet Vel har trukket søknaden sin om utstyr til Solvang. Dermed gjenstår 
ca. 106.000kr i midler for 2022. Noe vil gå til juleavslutning. Lage sak til RHA 
med oppfordring om å søke til lokale aktører. @Ole Andre følger opp 

7. Ide til kommende samling: 
Ønske fra sist møte å få presentert kommunens arbeid med psykisk helse 
og rus i kommende LSU møte. Kombiner gjerne med å invitere inn «Lys i 
hverdagen» fra Bærum kommune i samme økt (Ragnhild Gudal). Dette 
kunne vært i januar eller februar møtet til alle tre LSUene. Samles på Sætre 
innbyggertorg evt. helst på Tofte? En felles temadel først med disse to 
innslagene og så litt felles refleksjon, før man går til hvert sitt møterom og 
avholder LSU møte. 

 

- Planlagt samtale med FAU leder på innbyggertorget (evt. ta med rektor?).
- Kan være aktuelt med en samling rundt temaet i februar dersom FAU og

skole tenker dette er noe de vil ta videre...
- Se det opp mot behovet til lokal frivillighet. Kan det være et felleshus?
- Kan søke eksterne midler dersom det blir snakk om å ta i bruk gymsalen.
Venter på endelig brannsikkerhets avklaring. @Live følger dialogen med
eiendom på dette. Oppdaterer LSU 13.desember

5. Presentasjon av «Mandat for temaplan samferdsel og mobilitet».
LSU ønsker å sette av tid på neste LSU møte til å utarbeide innspill til

kunnskapsgrunnlaget. Pendlerparkering ved Oslofjordtunnelen, info om
dialogen vedr. skoleskyss ungdom, generelt bussruter m.m. @Linda-Merete
setter i aqendaen.

6. Filtvet Vel har trukket søknaden sin om utstyr til Solvang. Dermed gjenstår
ca. 106.000kr i midler for 2022. Noe vil gå til juleavslutning. Lage sak til RHA
med oppfordring om å søke til lokale aktører. @Ole Andre følger opp

7. Ide til kommende samling:
Ønske fra sist møte å få presentert kommunens arbeid med psykisk helse
og rus i kommende LSU møte. Kombiner gjerne med å invitere inn «Lys i
hverdagen» fra Bærum kommune i samme økt (Ragnhild Gudal). Dette
kunne vært i januar eller februar møtet til alle tre LSUene. Samles på Sætre
innbyggertorg evt. helst på Tofte? En felles temadel først med disse to
innslagene og så litt felles refleksjon, før man går til hvert sitt møterom og
avholder LSU møte.
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/00059-65 Tora Sandnes 

 

Behandles av Møtedato 
Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 
 

Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 

Forslag til vedtak: 
 

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum 
turistforening med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i 
Hurummarka. 

 

1. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Hurum turistforening søker om kr 50 000,- i tilskudd til innkjøp sporfreser til bruk ved 
kjøring av skiløyper.  I søknaden skriver de bl.a: 

Vi er i en periode med mindre snø, og kan da ikke kjøre og pakke løypene 
med vår maskin da dette medfører mye slitasje. Dette arbeidet må utføres 
med lettere maskiner i et lengre tidsrom enn tidligere på grunn av 
klimaendringene. Vi er nå i en prosess med å samle inn penger til å kjøpe inn 
en ny snøscooter, og vi søker herved om støtte til en sporfreser til denne. 
Prisen på denne vil avhenge noe av hvilken scooter vi ender opp med, og 
dette igjen avgjøres av hvor mye midler vi klarer å få samlet sammen. 

I lokalsamfunnsutvalgets møte 5.10.20 ble følgende kriterier vedtatt til bruk ved 
vurderingen av søknader 
https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-
felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/  

Vurdering av om søknaden oppfyller vedtatte kriterier: 

    

https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/
https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/
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Kriterier Oppfylles 
kriteriene 

Fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell 
bakgrunn og organisasjonstilhørighet? 

Ja 

Er søker hjemmehørende i Asker? Ja 

Er søker næringsdrivende, (er tiltaket «non-profitt»)? nei 

Er prosjektet allment tilgjengelig? Ja 

Er prosjektet til glede for lokalbefolkningen? Ja 

Er arrangementet/tiltaket i Asker? Ja 

Samarbeider flere aktører? Ja 

Tilskuddet skal ikke dekke:  

Søkes det om tilskudd til drift av laget/foreningen? Nei 

Søkes det om administrasjonskostnader? Nei 

Søkes det om tilskudd gjennom andre kommunale 
tilskuddsordninger? 

Nei 

 

 

2. Vurdering 
Hurum turistforening driver et viktig arbeid med løypekjøring i Hurummarka og det 
foreslås at søknaden delvis imøtekommes.  

Lokalsamfunnsutvalget har kr 106.000,- igjen av tilskuddsmidlene og det foreslås at 
midlene fordeles mellom to søkere, hvorav Hurum turistforening imøtekommes med 
kr 30.000,-. 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 



 

  3/3 

Vedlegg:  

_ 22_00Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 
HTF sporsetter 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/00059 Tora Sandnes 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 38/22 
  

Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser 

Tofte lokalsamfunnsutvalg har behandlet saken i møte 13.12.2022 sak 38/22 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med slikt omforent tillegg: 

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell 
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til 
snøscooter. 

Innstilling/Vedtak  

Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum turistforening 
med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i Hurummarka. 

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell 
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til 
snøscooter. 

 

 

0 Asker
kommune

Saksprotokoll

Arivsak
22/00059

Saksbehandler
Tora Sandnes

Behandlet av
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg

Møtedato
13.12.2022

Saksnr.
38/22

Søknad om tilskudd fra Hurum turistforening - sporfreser

Tofte lokalsamfunnsutvalg har behandlet saken i møte 13.12.2022 sak 38/22

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med slikt omforent tillegg:

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til
snøscooter.

lnnstillingNedtak

Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Hurum turistforening
med kr 30 000,- til sporfreser for tilrettelegging av skiløyper i Hurummarka.

Det vil være mulig å søke lokalsamfunnsutvalget om dekning av eventuell
manglende finansiering i 2023. Kan også være mulig å søke på midler til
snøscooter.
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Hurum Turistforening 

 
Hurum Turistforening er basert på frivillighet fra driftige sjeler med sans for natur og 
friluftsliv. Vi drifter Stikkvannshytta og sørger for et velpreparert løypenett i hurummarka 
samt lysløypene. 
Sætre og omegn Turistforening ble stiftet den 2. mars 1942, og 5 år senere ble 
Stikkvannshytta innviet samtidig som foreningen skiftet navn til Hurum Turistforening. Det 
var varierende aktivitet de neste 20 årene frem til 1967, da et nytt styre med leder Alf Lund 
overtok. De fantastiske ressursene som ligger i både hytta og marka rundt ble hentet frem. 
Fra 1980 og frem til i dag har det igjen vært gode drivkrefter i styret, og Stikkvannshytta og 
løypenettet blir godt vedlikeholdt og flittig brukt året rundt. 
 

Vedlagt en link av sporsetter/groomer som ønskes innkjøpt: 
https://snowsystem.no/produkt/trysil-snow-system-1/tss-groomer-light-150 

 

 

Hurum Turistforening

Hurum Turistforening er basert på frivillighet fra driftige sjeler med sans for natur og
friluftsliv. Vi drifter Stikkvannshytta og sørger for et velpreparert løypenett i hurummarka
samt lysløypene.
Sætre og omegn Turistforening ble stiftet den 2. mars 1942, og 5 år senere ble
Stikkvannshytta innviet samtidig som foreningen skiftet navn til Hurum Turistforening. Det
var varierende aktivitet de neste 20 årene frem til 1967, da et nytt styre med leder Alf Lund
overtok. De fantastiske ressursene som ligger i både hytta og marka rundt ble hentet frem.
Fra 1980 og frem til i dag har det igjen vært gode drivkrefter i styret, og Stikkvannshytta og
løypenettet blir godt vedlikeholdt og flittig brukt året rundt.

Vedlagt en link av sporsetter/groomer som ønskes innkjøpt:
https://snowsystem.no/produkt/ t rysiI-snow-system-1/tss-groomer-light-150

https://snowsystem.no/produkt/trysil-snow-system-1/tss-groomer-light-150


Innsendt: 22.11.2022 21.18

Ref.nr: QQUXLS

Asker kommune

Søknad - Tilskudd til fellesskapsfremmende aktiviteter og tiltak -
Tofte/Filtvet/Holmsbu

Om søker
Organisasjonsnummer

986995099
Navn

HURUM TURISTFORENING
Adresse

Gunnaråstoppen 1
Postnr.

3475
Sted

SÆTRE
Kontonummer

2240 07 01141
Kontaktperson

Fornavn

EIVIND
Etternavn

STØLAN
Telefonnummer

92020011
E-postadresse

eivind@mirrow.no

Om tiltaket/arrangementet/prosjektet
Beskriv tiltaket/arrangementet/prosjektet det søkes tilskudd til

Vi er i en periode med mindre snø, og kan da ikke kjøre og pakke løypene med vår maskin da dette medfører mye
slitasje. Dette arbeidet må utføres med lettere maskiner i et lengre tidsrom enn tidligere på grunn av
klimaendringene. Vi er nå i en prosess med å samle inn penger til å kjøpe inn en ny snøscooter, og vi søker herved
om støtte til en sporfreser til denne. Prisen på denne vil avhenge noe av hvilken scooter vi ender opp med, og dette
igjen avgjøres av hvor mye midler vi klarer å få samlet sammen. Vi søker herved om 50.000 kr til en
sporfres/groomer. Dette vil ikke dekke hele utgiften, men vi har allerede klart å spare opp noe midler, og vil dermed
dekke den overskytende kostnaden på dette selv.

Søknadsbeløp (i hele kroner)

50 000
Beskriv hvem tiltaket/arrangementet/prosjektet eventuelt er et samarbeid med

Skiforeningen, Asker kommune, Graabein og Filtvedt IL.
Beskriv hvordan tiltaket/arrangementet/prosjektet fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell bakgrunn og organisasjonstilhørighet

Å gjøre marka tilgjengelig for alle i området er en stor og viktig jobb som vi i Hurum Turistforening har påtatt oss
som et samfunnsansvar i noen generasjoner nå, og ønsker også å gjøre dette for fremtidens generasjoner. Hytta er
godt tatt vare på, og vi håper å kunne vise dere alle resultatet av støtten vi fikk inn nå når snøen kommer og gir dere
flotte forhold til å komme dere opp.

Vedlegg
Følgende dokumentasjon skal legges ved:
- Enkelt budsjett (Ta med i budsjettet om du søker tilskudd fra andre. Ikke ta med utgifter til administrasjon)

Legg gjerne med annen informasjon f.eks. plakat eller utdypende prosjektbeskrivelse.
Vedlegg

Vedlegg

HTF sporsetter.docx

Side 1 av 1KUL022, Asker kommune
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/00059-62 Tora Sandnes 

 

Behandles av Møtedato 
Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 
 

Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb etablering i 
nye lokaler 

Forslag til vedtak: 
 

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet 
fritidsklubb med kr 75.000,-. 

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle 
aldersgruppen. 

 

1. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Tofte og Filtvet fritidsklubb søker om kr 100 000,- i tilskudd til innkjøp av utstyr og 
annet til etablering i nye lokaler på Filtvet gamle skole. 

Tofte og Filtvet fritidsklubb er en foreldredrevet organisasjon som i 20 år har drevet 
fritidsklubb for barn/unge opp til 12 år.  

I lokalsamfunnsutvalgets møte 5.10.20 ble følgende kriterier vedtatt til bruk ved 
vurderingen av søknader 
https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-
felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/  

Vurdering av om søknaden oppfyller vedtatte kriterier: 

Kriterier Oppfylles 
kriteriene 

    

https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/
https://www.asker.kommune.no/politikk/lokalsamfunnsutvalg/tilskudd-til-felleskapsfremmende-aktiviteter-og-tiltak/
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Fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell 
bakgrunn og organisasjonstilhørighet? 

Ja, frem til 12 
år. 

Er søker hjemmehørende i Asker? Ja 

Er søker næringsdrivende, (er tiltaket «non-profitt»)? nei 

Er prosjektet allment tilgjengelig? Ja, frem til 12 
år. 

Er prosjektet til glede for lokalbefolkningen? Ja 

Er arrangementet/tiltaket i Asker? Ja 

Samarbeider flere aktører? Ja 

Tilskuddet skal ikke dekke:  

Søkes det om tilskudd til drift av laget/foreningen? Nei 

Søkes det om administrasjonskostnader? Nei 

Søkes det om tilskudd gjennom andre kommunale 
tilskuddsordninger? 

Nei, gratis 
lokaler 

 

Tofte og Filtvet fritidsklubb skriver bla i søknaden: 

Tofte & Filtvet Fritidsklubb har vært en aktiv foreldredrevet klubb i over 20 år. Det har 
vært høyt engasjement, god drift og et populært tilbud blant barna. Fritidsklubben er et 
tilbud åpent for barn i Asker Syd (Hurum Steinerskole, Sætre, Folkestad og Tofte Skole), 
men vi ser av geografiske grunner at det primært er barn fra Tofte og Folkestad Skole 
som bruker oss. De har heller ikke noe tilsvarende tilbud i nærområdet. Ved siste 
fullverdige driftsår (2019) hadde fritidsklubben 111 medlemmer, som tilsvarer ca 50% av 
elevene på Tofte Skole. Vi har tidligere vært oppe i så mange som 150 medlemmer på 
det meste. 

De ønsker nå å etablere seg i nytt lokale på Filtvet gamle skole, som stilles til 
disposisjon av Asker kommune.  Lokalene må innredes for å bli attraktive lokaler for 
barn og unge.  Det er videre inngått samarbeid med menighetsrådet om bruk av 
lokalene og i tillegg vil lokalene kunne brukes av andre aktører. 
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2. Vurdering 
Tofte og Filtvet fritidsklubbs ønske om å reetablere en fritidsklubb for barn og unge 
opp til 12 år, men nå i nye lokaler på Filtvet gamle skole er svært positivt tilbud for 
barn. 

I henhold til vedtatte kriterier skal tiltak det gis tilskudd til «være åpent og allment 
tilgjengelig for hele lokalbefolkningen». 

I henhold til dette må fritidsklubbens tilbud kunne gå ut som et gratis tilbud til alle 
barn i den aktuelle målgruppen, uavhengig av hvor de bor. 

Lokalsamfunnsutvalget har kr 106.000,- igjen av tilskuddsmidlene og det foreslås at 
midlene fordeles mellom to søkere, hvorav Tofte- og Filtvet fritidsklubb 
imøtekommes med kr 75.000,-. 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Søknad om tilskudd til Tofte og Filtvet fritidsklubb 
Vedlegg søknad Tofte & Filtvet Fritidsklubb 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/00059 Tora Sandnes 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Tofte lokalsamfunnsutvalg 13.12.2022 39/22 
  

Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb etablering i 
nye lokaler 

Tofte lokalsamfunnsutvalg har behandlet saken i møte 13.12.2022 sak 39/22 

Behandling 

Tone Merethe Andreassen ble enstemmig ansett som inhabil i henhold til 
forvaltningslovens § 6 a og fratrådte. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet 
fritidsklubb med kr 75.000,-. 

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle 
aldersgruppen. 
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Søknad om tilskudd - Tofte og Filtvet fritidsklubb etablering i
nye lokaler

Tofte lokalsamfunnsutvalg har behandlet saken i møte 13.12.2022 sak 39/22

Behandling

Tone Merethe Andreassen ble enstemmig ansett som inhabil i henhold til
forvaltningslovens§ 6 a og fratrådte.

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

lnnstillingNedtak

1. Tofte lokalsamfunnsutvalg imøtekommer delvis søknaden fra Tofte og Filtvet
fritidsklubb med kr 75.000,-.

2. Det forutsettes at tilbudet er gratis og åpent for alle i den aktuelle
aldersgruppen.
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Søknad om økonomisk stø-e fra 
To2e Lokalsamfunnsutvalg 

To#e & Filtvet Fri-dsklubb har vært en ak-v foreldredrevet klubb i over 20 år. Det har vært høyt 
engasjement, god dri# og et populært -lbud blant barna. Fri-dsklubben er et -lbud åpent for barn i 
Asker Syd (Hurum Steinerskole, Sætre, Folkestad og To#e Skole), men vi ser av geografiske grunner at 
det primært er barn fra To#e og Folkestad Skole som bruker oss. De har heller ikke noe -lsvarende 
-lbud i nærområdet. Ved siste fullverdige dri#sår (2019) hadde fri-dsklubben 111 medlemmer, som 
-lsvarer ca 50% av elevene på To#e Skole. Vi har -dligere vært oppe i så mange som 150 medlemmer 
på det meste. 

Fri-dsklubbens ak-viteter ble på lik linje med mange andre kra#ig berørt av pandemiens krav om 
nedstengning og kohort basert ak-vitet. Valget ble dermed å stenge -lbudet i periodene der -ltakene 
var som strengest. Når vi var rigget og klare for gjenåpning stod vi dessverre uten faste lokaler å 
oppholde oss i. Da de vi leide lokaler av trengte lokalene -l annet formål.  

Styret i fri-dsklubben har uanseQ siden 2018/2019 jobbet ak-vt for å finne nye og bedre egnede 
lokaler. Da vi så at lokaler av typen vi var i ikke var op-malt for den typen ak-vitet vi ønsker å drive. 
Samt at det krevde store resurser av foreldregruppen hver gang vi hadde åpent, og særlig de gangene 
vi skulle gjennomføre større eventer. 

Fri-dsklubben ønsker å etablere seg i lokaler der vi kan seQe vårt eget preg på lokalene. Der barna 
føler -lhørighet, og som blir deres «klubbhus»! Vi har fåQ med oss en dyk-g bygningsdesigner og 
rådgiver som skal fungere som prosjektleder, og som gjør deQe -l en meget rimelig pris da hun 
ønsker å gi noe -lbake. 

DeQe sikrer at prosjektet loses godt i havn innenfor de øknomiske og -dsmessige rammene som er 
saQ. Fri-dsklubben ble dessverre utsaQ for underslag i 2018/2019, noe som gjorde at vi tapte all vår 
oppsparte egenkapital. Styret gjorde i perioden eQer en iherdig jobb for å gjeninntjene noe av deQe, 
som er da den egenandelen vi har anledning -l å gå inn i prosjektet med i -llegg -l alle 
dugnads-mene. 

Asker Kommune er villige -l å s-lle sine lokaler på gamle Filtvet Skole -l rådighet (den opprinnelige 
skolebygningen). Som vi kan innrede og benyQe som våre lokaler. Vi har inngåQ et samarbeid med 
Søndre Hurum Menighetsråd, da de ønsker bedre egnede lokaler å bruke for ak-viteter som er mer 
familiereQede og feks barnekoret (TOFIBAGO). Vi ser også at disse lokalene er godt egnet for mange 
andre frivillige aktører som ønsker møtelokaler eller samlingsrom for ak-viteter myntet mot barn opp 
-l 12 år. 



BUDSJETT PROSJEKT NYE LOKALER 

Det ble vedtaQ i 2020 at det all-d skal avholdes 40 000,- som beholdning på klubbens dri#skonto. 

DeQe betyr at man har en egenkapital på ca 60 000,- å bruke på deQe prosjektet. 

Vi må dermed søke støQe på 100 000,- for å kunne realisere prosjektet og bygge en fri-dsklubb 
barna på To#e & Filtvet også kan ha glede av de neste 20 årene. Vi kan også bruke gjenåpning 
som en mulighet for å markere vårt 20-års-jubileum (som egentlig var i 2020). 

Dato: 18.09.2022  
           

Tone Merethe Andreassen 
Kasserer - To#e & Filtvet Fri-dsklubb 

BESKRIVELSE SUM

Maling 6 000,-

Projektor og lerret 10 000,-

Interiør 70 000,-

Tekstil 5 000,-

Diskoutstyr 4 000,-

Kjøkkenutstyr 15 000,-

Hobbykrok 10 000,-

Kiosk/Cafe 25 000,-

Nye leker/hobbyartikler 10 000,-

Design & prosjektleder 5 000,-

SUM 160 000,-
Beregnet dugnads-mer 150 -mer

Tone Merethe Andreassen




Innsendt: 20.11.2022 20.42

Ref.nr: GSTVLB

Asker kommune

Søknad - Tilskudd til fellesskapsfremmende aktiviteter og tiltak -
Tofte/Filtvet/Holmsbu

Om søker
Organisasjonsnummer

911881292
Navn

TOFTE & FILTVET FRITIDSKLUBB
Adresse

v/Pulsen AS
Postnr.

3482
Sted

TOFTE
Kontonummer

1594 36 31015
Kontaktperson

Fornavn

TONE MERETHE
Etternavn

ANDREASSEN
Telefonnummer

91801545
E-postadresse

tma.fysio@gmail.com

Om tiltaket/arrangementet/prosjektet
Beskriv tiltaket/arrangementet/prosjektet det søkes tilskudd til

Fritidsklubben ønsker å etablere seg i lokaler der vi kan sette vårt eget preg på lokalene. Der barna føler tilhørighet,
og som blir deres «klubbhus»! Vi har fått med oss en dyktig bygningsdesigner og rådgiver som skal fungere som
prosjektleder, og som gjør dette til en meget rimelig pris da hun ønsker å gi noe tilbake.
Dette sikrer at prosjektet loses godt i havn innenfor de øknomiske og -dsmessige rammene som er satt.
Fritidsklubben ble dessverre utsatt for underslag i 2018/2019, noe som gjorde at vi tapte all vår oppsparte
egenkapital. Styret gjorde i perioden eQer en iherdig jobb for å gjeninntjene noe av dette, som er da den
egenandelen vi har anledning til å gå inn i prosjektet med i tillegg til alle dugnadstimene.
Asker Kommune er villige til å stille sine lokaler på gamle Filtvet Skole til rådighet (den opprinnelige
skolebygningen). Som vi kan innrede og benytte som våre lokaler. Vi har inngått et samarbeid med Søndre Hurum
Menighetsråd, da de ønsker bedre egnede lokaler å bruke for aktviteter som er mer familierettede og feks barnekoret
(TOFIBAGO). Vi ser også at disse lokalene er godt egnet for mange andre frivillige aktører som ønsker møtelokaler
eller samlingsrom for aktiviteter myntet mot barn opp til 12 år.

Søknadsbeløp (i hele kroner)

100 000
Beskriv hvem tiltaket/arrangementet/prosjektet eventuelt er et samarbeid med

Søndre Hurum Menighetsråd
Beskriv hvordan tiltaket/arrangementet/prosjektet fremmer aktivitet og fellesskap på tvers av alder, kulturell bakgrunn og organisasjonstilhørighet

Tofte & Filtvet Fritidsklubb har vært en aktiv foreldredrevet klubb i over 20 år. Det har vært høyt engasjement, god
drift og et populært tilbud blant barna. Fritidsklubben er et tilbud åpent for barn i Asker Syd (Hurum Steinerskole,
Sætre, Folkestad og Tofte Skole), men vi ser av geografiske grunner at det primært er barn fra Tofte og Folkestad
Skole som bruker oss. De har heller ikke noe tilsvarende tilbud i nærområdet. Ved siste fullverdige driftsår (2019)
hadde fritidsklubben 111 medlemmer, som tilsvarer ca 50% av elevene på Tofte Skole. Vi har tidligere vært oppe i
så mange som 150 medlemmer på det meste.

Vedlegg

Side 1 av 2KUL022, Asker kommune



Følgende dokumentasjon skal legges ved:
- Enkelt budsjett (Ta med i budsjettet om du søker tilskudd fra andre. Ikke ta med utgifter til administrasjon)

Legg gjerne med annen informasjon f.eks. plakat eller utdypende prosjektbeskrivelse.
Vedlegg

Vedlegg

Søknad Tofte LSU Tofte & Filtvet Fritidsklubb.pdf

Søknad - Tilskudd til fellesskapsfremmende aktiviteter og tiltak - Tofte/Filtvet/Holmsbu
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